



Jessica Gallant

MEMBER, NEW BRUNSWICK YOUTH IN CARE
NETWORK (NBYICN)

Jessica Gallant is a member of the New Brunswick Youth in Care Network (NBYICN), a program that seeks to develop a sense of belonging and a spirit of leadership in youth who find themselves in the provincial care system. In her role with the NBYICN, Jessica works alongside her peers in/from care to advocate for changes to child protection policies and practices. Jessica is also an Administrative Assistant at a community-based organization serving marginalized children and youth, and is currently pursuing her studies in the Administrative Professional Executive Program at the New Brunswick Community College (NBCC).

In her role on the National Council of Youth in Care Advocates (NCYICA), Jessica also brings her lived experience as an alumni from care. She is committed to use her voice and experiences to help shape better systems and supports for the next generations, and to give back to the youth in care community.

“I’m inspired by the idea that our voices can lead to real change. I want to be part of creating a system that listens, learns, and evolves—one that gives every young person the opportunity to thrive, not just survive.”

Outside of work, Jessica enjoys spending time with her husband, playing video games, watching movies, going for walks and hikes, meeting up with friends and volunteering in the community.



Jessica Gallant

MEMBRE, RÉSEAU DES JEUNES PRIS EN CHARGE DU
NOUVEAU-BRUNSWICK (RJPCNB)

Jessica Gallant est membre du Réseau des jeunes pris en charge du Nouveau-Brunswick (RJPCNB), un programme qui vise à développer un sentiment d'appartenance et un esprit de leadership chez les jeunes qui se retrouvent dans le système de soins provincial. Dans son rôle avec le RJPCNB, Jessica travaille aux côtés de ses pairs pour plaider en faveur de changements dans les politiques et pratiques de protection de l'enfance. Jessica est également Adjointe administrative dans une organisation communautaire au service des enfants et des jeunes marginalisés, et poursuit actuellement ses études dans le programme de professionnel administratif au Collège communautaire du Nouveau-Brunswick (CCNB).

Dans son au sein du Conseil national des défenseurs des jeunes pris en charge (CNDJPEC), Jessica apporte également son expérience d'ancienne pris en charge. Elle s'engage à mettre sa voix et son expérience au service de l'amélioration des systèmes et des soutiens pour les générations futures, et à contribuer à la communauté des jeunes pris en charge.



"Je suis inspirée par l'idée que nos voix peuvent mener à un véritable changement. Je souhaite contribuer à la création d'un système qui écoute, apprend et évolue - un système qui offre à chaque jeune la possibilité de s'épanouir, et non pas seulement de survivre."

En dehors du travail, Jessica aime passer du temps avec son mari, jouer à des jeux vidéo, regarder des films, faire des promenades et randonnées, rencontrer des amis et faire du bénévolat dans la communauté.